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„Mert megjelent az Isten üdvözítő kegyelme minden embernek, és arra nevel minket, hogy megtagadva a
hitetlenséget és a világi kívánságokat, józanul, igazságosan, és kegyesen éljünk a világban, mivel várjuk a mi
boldog reménységünket, a mi nagy Istenünk és üdvözítőnk, Jézus Krisztus dicsőségének megjelenését, aki önmagát
adta értünk, hogy megváltson minket minden gonoszságtól, és megtisztítson minket a maga népévé, amely jó
cselekedetre törekszik.” 

Titus 2:11-14.
Kedves Gyerekek!
Advent 4. vasárnapja van, mivel jövő héten az Úr Jézus születésére, az Ige testet öltésére emlékezünk. Az igénk beszél arról,
hogy várjuk az Úr Jézus második eljövetelét, és az advent erre is emlékeztet minket. A testet öltött Isten, Jézus Krisztus újra
eljön majd, és az Úr azt kérdezi tőlünk: hogyan várjuk őt?
Most viszont arról szeretnék beszélni, hogy miért jött el először. Az általatok sokszor hallott János 3:16-ot sokszor nevezik a
Biblia szívének, sokan mondják, hogy a Bibliát dióhéjban tartalmazza. Azt gondolom, hogy Pál apostol Szent Szellem által
ihletett szavairól hasonlót mondhatunk: benne van az Ige központi üzenete. Nézzük meg egyenként ezeket az üzeneteket.
„Mert megjelent az Isten üdvözítő kegyelme”: Jézus Krisztusban Isten üdvözítő kegyelme jött el. De miért is volt erre
szükség? Sok ige beszél erről, amiből idéznék néhányat: „A nép, amely sötétségben jár, nagy világosságot lát. A halál
árnyékának földjén lakókra világosság ragyog.” Ézsaiás 1:9 Ézsaiás jól kifejezi az ember állapotát: a nép sötétségben jár,
reménytelen helyzetben van. Ezért volt szükség arra, hogy megszülessen az Úr Jézus, testet öltsön az Ige, ahogy János
evangélima írja: „Az Ige volt az igazi világosság, amely megvilágosít minden embert: ő jött el a világba.” János 1:9. A bűnben,
sötétségben élő ember nem közeledhetett Istenhez, csak úgy hogy eljött Jézus Krisztus, eljött az üdvözítő.
„…minden embernek,” Az ószövetség idején a főpap mehetett be évente egyszer a Szentek Szentjébe, hogy engesztelő
áldozatot mutasson be a nép bűnei miatt. Kellett egy közbenjáró, hogy az ember Istenhez közeledhessen. Jézus Krisztus
eljövetelével szabad útunk van Istenhez, és ez az út mindenki számára nyitott. „Mivel pedig, atyámfiai, teljes bizalmunk van a
szentélybe való bemenetelhez Jézus Krisztus vére által, azon az új és élő úton, amelyet ő nyitott meg előttünk a kárpit, vagyis az
ő teste által.” Zsidokhoz írt levél 10:19-20. A kárpit azt jelképezte, hogy a bűn elválasztja az embert Istentől.
„…és arra nevel minket, hogy megtagadva a hitetlenséget,” Az ember, mióta Ádám bűnbe esett, hitetlennek született. Ha
valaki ma elkárhozik, annak elsősorban nem a bűn az oka, hanem, hogy nem hisz Jézus Krisztusban: „Aki hisz őbenne, az nem
jut ítéletre, aki pedig nem hisz, már ítélet alatt van, mert nem hitt az Isten egyszülött Fiának nevében.”

János 3:18
Ő ad nekünk erőt ahhoz, hogy senki és semmi ne tudjon eltéríteni Isten útjától, és a Jézus Krisztusba vetett hittől. Isten a Szent
Szelleme által értette meg velünk, hogy Jézus Krisztus áldozata elég az üdvösséghez, hogy a bűneinket az Úr Jézus vére
eltörölte.
„…és a világi kívánságokat, józanul, igazságosan, és kegyesen éljünk a világban.” A Jézus Krisztusba vetett hitnek
következménye van az ember életében. Megváltozik a gondolkodás, értékrend. A világi kívánságok helyett az ige lesz a
legfontosabb, és minden vágya lesz, hogy Jézus Krisztust kövesse az életben, és kegyesen éljen.
„…várjuk a mi boldog reménységünket, a mi nagy Istenünk és üdvözítőnk, Jézus Krisztus dicsőségének megjelenését.” A
hívő embernek folyamatosan advent van, hiszen várja azt, hogy az Úr Jézus újra eljöjjön. Az Úr Jézus dicsőséges, feltámadt
testben jön majd el az övéiért. Ekkor már nem gyenge gyermekként látjuk viszont Őt.
Kedves Gyerekek! Nagyon nagy kegyelem, hogy ismerhetitek Őt, és olvashattok Róla az igében. Az advent és a karácsony egy
lehetőség arra, hogy emlékezzetek az első eljövetelére, és elgondolkozzatok arról, hogy mit jelent ez az életetekben, hiszen igaz
az ige: „Mert megjelent az Isten üdvözítő kegyelme minden embernek..”. Fontos, hogy ne csak hallgassátok ezt, hanem legyen
következménye az életetekben!
Végezetül olvassunk el egy verset Túrmezei Erzsébettől:
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Most készítsd, Isten népe,

a szívedet elő!

A bűnösöknek üdve,

az Isten hőse jő,

Kit irgalomból küld,

mint rég ígérte néked,

mert Ő a fény, az élet!

Bezörget mindenütt!

Hogy elkészüljön útja,

jöjj, építsd örömest!

Ha vársz az égi Úrra,

mit gyűlöl, messze vesd!

Mi egyenetlen itt,

hegy és halom ledőljön!

A völgy, amerre Ő jön,

felemelkedjék mind!

Ó, engem szegényt, Jézus,

Te nagy kegyelmeddel,

e szent napokban, kérlek,

jöjj, magad készíts el!

Végy szállást énbennem!

A szívem legyen jászlad!

És mindörökké áldlak

víg hálaénekben.


